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Verslag van het bestuur over het jaar 2021 
 
Jan Lanters, secretaris 

Bestuursactiviteiten 
 

Nieuwjaarswandeling 
 

Deze heeft niet plaats gevonden vanwege de lockdown. 
 

Vergaderingen 

We hebben 8 keer vergaderd, waarvan 4 keer via Zoom. Pas in juli konden we elkaar weer lijfelijk 

ontmoeten. We hebben ook pas in juli weer samen met het bestuur van het IVN-VEV kunnen 

vergaderen. Tijdens de vergaderingen zijn 74 acties gedefinieerd. We hebben ook nog met onze 

werkgroepcoördinatoren kunnen overleggen in oktober. De beleidsraad is twee keer bezocht en de 

Vertegenwoordigende Vergadering moest ook weer digitaal worden bijgewoond. 

 

Algemene Ledenvergadering 
 

Algemene jaarvergadering: deze is dit keer wel doorgegaan, zij het digitaal. We moesten hierbij ook 

regelen dat er vooraf gestemd kon worden via stemformulieren die per e-mail zijn verstrekt aan de 

leden. De vergadering werd bijgewoond door 23 leden. Nog eens 15 leden waren niet aanwezig bij de 

Zoom-sessie maar hebben wel hun stem uitgebracht. In de vergadering werd afscheid genomen van 

Marijke van Noort, ze is gelukkig vervangen door Ursula Elskamp. Ook Ella Haven had zich aangemeld 

als kandidaatbestuurslid, maar zag later hiervan af om gezondheidsredenen. In de loop van het jaar 

hebben we Trudy Mennen bereid gevonden om kandidaat te worden voor een bestuursfunctie, ze heeft 

al een aantal keren de bestuursvergaderingen bijgewoond en ook al haar steentje bijgedragen in het 

bestuur. We zijn erg blij met de versterkingen! Ursula is cursuscoördinator en heeft tijdelijk de taken 

wat betreft publiciteit van Marijke overgenomen, evenals de tijdelijke coördinatie voor onze lezingen. 

Deze twee laatste taken behoren eigenlijk vervuld te worden door leden buiten het bestuur,  

we zijn nog steeds op zoek! 
 

Jubileumviering 
 

We hebben op 30 oktober eindelijk ons 75-jarig jubileum kunnen vieren, dankzij corona een jaar te 

laat. Maar we hebben er een mooi feest van gemaakt, waar ook vele van onze leden aan hebben 

deelgenomen. Het feest is georganiseerd door een jubileumcommissie bestaande uit Trudy Mennen, 

José Walt-huis, Jan Schellekens en Han Monteiro. 
 

Huisvesting 
 

Huisvesting: we zitten nu al meer dan zeven jaar bij  

het IVN-VEV in d’n Aard in Veldhoven, zeer tot ons genoegen, hoewel we ook dit jaar minder gebruik 

hebben kunnen maken van de faciliteiten aldaar. 
 

Publiciteit 
 

Publiciteit voor lezingen en cursussen wordt uitge-voerd door Ursula. Zij zorgt dat er posters komen 

voor lezingen en cursussen, en ze verzorgt ook de communicatie over deze activiteiten met de 

regionale IVN-verenigingen. Gerard Vos stuurt de informatie over de activiteiten zoals vermeld in de 

Venkraai door naar webbeheerder Harry Nouwen. In 2021 zijn de twee flyers van KNNV Eindhoven 

door Ursula bijgewerkt voor een open dag in oktober onder coördinatie van Trefpunt Groen Eindhoven. 

Er is een algemene flyer en een over de werkgroepen. Verdere PR-activiteiten zoals contact met bladen 

in de omgeving voor vermelding van activiteiten zijn er sinds de uitbraak van Covid-19 (en haar nieuwe 

varianten) nog niet geweest. Ook is er sinds enige tijd een Facebookpagina, waar elke maand ons 

laatste nieuws te zien is. Deze wordt trouwens nog steeds onderhouden door Marijke. 
 

Introductiecommissie 
 

Onze voorzitter heeft het initiatief genomen tot oprichting van een introductiecommissie, die als taak 
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heeft het introduceren van nieuwe leden bij de diverse werkgroepen. Ook vanuit de werkgroepen zal 

meer aandacht worden besteed aan de begeleiding van nieuwe leden. Voorlopig zitten alleen nog Han 

Monteiro en Trudy Mennen in deze commissie, maar er zullen  

meer leden worden benoemd. 
 

Denktank 
 

N.a.v. enquêtes en een lezing tijdens ons jubileum gaan we een zgn. denktank vormen die tot doel 

heeft beleid uit te stippelen om onze afdeling toekomstbestendiger te maken. We lopen het gevaar om 

steeds erger te vergrijzen. Verschillende leden zullen worden uitgenodigd om in de denktank zitting te 

nemen en over onze toekomst na te denken. 
 

Venkraai 
 

Ons verenigingsblad ziet er prachtig uit in kleur. Wegens haar verhuizing heeft Marijke van Noort in 

2021 het redactieteam verlaten. Zij is opgevolgd door Rob Aarts. Verhalen en foto’s voor de Venkraai 

zijn van harte welkom!  

 

Website 
 

Harry Nouwen beheert onze website, die inmiddels een steeds beter aanzicht biedt en ook door veel 

mensen wordt bekeken. 
 

Cursussen 
 

Worden georganiseerd door Ursula Elskamp, zie het verslag. 
 

Lezingen  
 

Worden ook geregeld door Ursula. Er is ondanks de coronamaatregelen toch nog één lezing geweest, 

het aantal deelnemers hebben we moeten beperken tot 18. 
 

Exposities 
 

We zijn dit jaar niet aanwezig geweest bij open dagen of exposities, vanwege de coronamaatregelen. 

 

Gedelegeerde activiteiten 
 

Excursies 
 

Pas in juli zijn we weer gestart met excursies, er zijn  

er dit jaar toch nog 10 geweest. Het gemiddelde van het aantal deelnemers was 9,1. 
 

Ledenadministratie 
 

Wordt gedaan door Ludy Aarts, in samenspraak met Gerard Vos. Ons ledenaantal ligt nu op 239, dat is 

12 minder dan vorig jaar. Ook deze teruggang is hoofdzakelijk te wijten aan de coronacrisis. 

 

Natuurbeschermingscommissie 
 

Wordt getrokken door Jacqueline van Heek. Ze heeft versterking van Rob Aarts, Riki Sleegers en Harry 

Nouwen. Zie verder het jaarverslag van de NBC. 
 

Vertegenwoordigingen 
 

Die bij Trefpunt Groen Eindhoven wordt gedaan door Jacqueline van Heek. Ook bij de Stichting 

Stadsnatuur Eindhoven zijn wij vertegenwoordigd. 
 

Tenslotte 
 

Het bestuur wil alle mensen van commissies en werkgroepen bedanken voor hun inzet in het afgelopen 

jaar. Dit geldt natuurlijk ook voor alle anderen die zich voor allerlei activiteiten hebben ingezet. Verder 

vindt u in dit nummer de jaarverslagen van de werkgroepen en commissies. Ik wil allen hartelijk 

danken voor het tijdig afleveren van hun bijdragen.  


